
PROTOKÓŁ NR XXXII/21 

z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Dąbrowie Białostockiej 

z dnia 16 grudnia 2021 roku 

 

 Obrady sesji odbyły się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dąbrowie 

Białostockiej. 

 Protokół z posiedzenia sporządziła Marcińczyk Anna – pracownik Urzędu. 

Obrady otworzył o godz. 9:00 i poprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Adam 

Wojteczko. 

 Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są 

prawomocne i bierze w nich udział 15 Radnych.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych o przyjęcie porządku obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 

2. Zgłaszanie interpelacji pisemnych i wniosków przez Radnych.  

3. Rozpatrzenie i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

b) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

c) uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok,  

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dąbrowy Białostockiej, 

e) ustalenia wysokości miesięcznej diety przysługującej Radnemu, 

f) przyjęcia poprawionego projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Dąbrowa Białostocka w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

4. Sprawy różne i odpowiedzi na wnioski. 

 

 Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o przyjęcie porządku. Za przyjęciem 

głosowało 15 Radnych.  

 

Do punktu 1. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Radnych o przyjęcie protokołu z obrad XXXI 

sesji Rady Miejskiej, który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Uwagi co do treści 

protokołu nie wpłynęły.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 15 Radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

 Głos zabrał Prezes PGKiM w Dąbrowie Białostockiej Pan Robert Rybiński informując 

mieszkańców o pojawieniu się nowej aplikacji na telefon dotyczącej gospodarowaniem 

odpadami komunalnymi. Posiada funkcję edukacyjną, informującą do jakiej frakcji wrzucić 

poszczególne odpady. Zwracam się z prośbą o pomoc w rozpropagowaniu tej aplikacji.  

 Radna Adamowicz: jak zostanie rozwiązany problem odbierania folii rolniczej. 

Burmistrz mówił, że zrobi to PGKiM. 

 Pan Prezes: tym zajmuje się Urząd a nie przedsiębiorstwo.  

 

Do punktu 2. 

Interpelacje: 

Radna Adamowicz: prośba od rolników aby pomóc im w odbiorze folii. 



- zwrócenie uwagi aby w czasie gołoledzi posypywać drogi w najbardziej newralgicznych 

punktach.  

- ustawienie lustra na drodze powiatowej Kamienna Nowa  

- kontynuowanie składania wniosków na remont drogi w Kirejewszczyznie oraz ul. Długiej w 

Kamiennej Starej 

- wsparcie OSP kamienna przy budowie garażu  

Przewodniczący Rady: ważny temat poruszyła pani radna, każdemu leży na sercu 

bezpieczeństwo na drogach.  

Burmistrz: folie – gmina złożyła wniosek o dofinansowanie na podstawie wniosków 

od mieszkańców złożonych do urzędu. Informacja o składaniu wniosków w określonym 

terminie była zamieszczona na naszej stronie internetowej. Otrzymaliśmy na to środki z 

Urzędu Marszałkowskiego. Na przyszły rok postaramy się aby informacja o składaniu 

wniosków dotarła do szerszego grona mieszkańców.  

- sypanie dróg – jesteśmy na to uczuleni i staramy się to robić na bieżąco. Nie zwalnia to 

jednak kierowców od zachowania ostrożności na drogach i dostosowania się do panujących 

warunków atmosferycznych. Nie jesteśmy w stanie zrobić wszystkiego na raz, bo zgodnie z 

obowiązującymi przepisami mamy reagować do 24 godzin po ustaniu opadów. Uwagi co do 

dróg powiatowych skierujemy do PZD Sokółka.  

- lustro na drodze – otrzymała pani odpowiedź z Powiatu, że jest ono tam nie potrzebne. Ja 

nie mogę tego negować, ale postaram się jeszcze raz porozmawiać.  

- remonty dróg – robimy co możemy, składamy je do dofinansowania gdzie tylko się da, bo 

chcemy aby wszystkie drogi na terenie gminy zostały wykonane. Mam nadzieję, że nadal 

będą ogłaszane kolejne programy, do których wspomniane drogi możemy złożyć.   

- garaż – w tym roku pomogliśmy przy zakupie materiałów budowlanych. Staramy się 

pozyskać wóz strażacki do OSP Kamienna oraz skorzystać z pomocy innych instytucji przy 

jego zakupie. Nie mamy jeszcze tego zadania ujętego w budżecie bo nie mamy ostatecznej 

decyzji.  

Radny Jedliński: chcielibyśmy usłyszeć czy Burmistrz będzie składał wnioski do 

Polskiego ładu, czy już złożył? 

Burmistrz: czekamy na uruchomienie programu, wnioski mamy przygotowane. 

Chcemy złożyć na drogi Kirejewszczyzna, Grzebienie, Reszkowce oraz wodociągi 

Osmołowszczyzna, Kamienna Stara, Wroczeńszczyzna, Nierośno, Bity Kamień. Będą to trzy 

oddzielne wnioski a co otrzymamy to zobaczymy. Będzie też wniosek wspólnie z Powiatem 

na drogę Dąbrowa – Różanystok. 

Radny Jedliński: nie otrzymałem odpowiedzi na interpelację złożoną na poprzedniej 

sesji.  

Przewodniczący obrad: zostanie ro zweryfikowane.  

Radny Sanik: wykonanie przejścia dla mieszkańców do sklepu Biedronka.  

Burmistrz: mam nadzieję, że do świąt uda się to poprawić dla PGKiM.  

 

Do punktu 3. 

Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Gminy. Projekt uchwały 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15 Radnych.  



 Uchwała Nr XXXII/199/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

b) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 
Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15 Radnych.  

 Uchwała Nr XXXII/200/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta jednogłośnie.  

 

c) uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok 
Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie. Projekt uchwały był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15.  

 Uchwała Nr XXXII/201/21 w sprawie uchwalenia programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

  

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dąbrowy Białostockiej  
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Adam Wojteczko. Omawiany był 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15 Radnych.  

 Uchwała Nr XXXII/202/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Dąbrowy Białostockiej została przyjęta jednogłośnie. 

 

e) ustalenia wysokości miesięcznej diety przysługującej Radnemu,  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Adam Wojteczko. Omawiany był 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15 Radnych.  



 Uchwała Nr XXXII/203/21 w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej diety 

przysługującej Radnemu została przyjęta jednogłośnie. 

 

Obrady sesji opuścił Radny Gładczuk. 

 

f) przyjęcia poprawionego projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Dąbrowa Białostocka w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Kierownik ref. BRG. Omawiany 

był na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji z 

wnioskiem o zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za 

przyjęciem głosowało 15 Radnych.  

Uchwała Nr XXXII/204/21 w sprawie przyjęcia poprawionego projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Dąbrowa 

Białostocka w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 5. 

Radny Hajkowski: droga do rekultywacji kol. Grodziszczany - Nierośno – Grzebienie, 

było już zgłaszane czy jakieś procedury ruszyły? 

Kierownik BRG: wniosek ten będzie realizowany na przyszły rok. 

Radny Hajkowski: wytyczona została droga o szerokości 3m, co stanowi problem z 

dojazdem. Nic się nie dzieje a pieniądze na wytyczenie zapłacono. 

Kierownik BRG: zaprosimy mieszkańców na spotkanie i ustalimy żeby drogę 

poszerzyć, czy jednak będzie robić tak jak wcześniej zaplanowano na 3 m. Jeżeli nie 

wskażemy pasa drogowego to zaraz zostanie on zakopany albo usunięty.  

Radny Hajkowski: słupki zakopane były ponad 10 lat temu, wyznaczenie geodety 

pokazało, że droga nie idzie w swoim pasie. Proponuje zrobić to jak najszybciej aby nie 

blokować dojazdu do mieszkańców.  

- nad ul. Tysiąclecia powieszone są banery i oświetlenie świąteczne, czy nie ma z tego 

powodu jakiś problemów?  

Kierownik BRG: wpłynęło do Urzędu pismo z uwagami pod Powiatu, że gmina nie 

wystąpiła do nich o uzgodnienie takiego działania. Do tej pory takich problemów nie 

mieliśmy.  

Burmistrz: temat będzie uregulowany, staramy się załatwić wszystko tak aby było 

dobrze.  

Radny Hajkowski: wiele osób gratulowało pomysłu na oświetlenie miasta i nowych 

ozdób.  

- czy jest prawdą, że w mieście są prywatne chodniki? Czy to co przylega do posesji przy 

drodze gminnej należy do właściciela posesji?  

Kierownik BRG: nie ma czegoś takiego. Poza linią drogi gminnej i pobocza teren 

należy do właściciela nieruchomości. Jeżeli ktoś ma obiekcje co do utrzymania chodnika czy 

to drogi powinien wystąpić na piśmie z problemem. Wtedy będziemy mieli możliwość 

udzielenia konkretnej odpowiedzi.  

Radny Bałdowski: oświetlenie na ul. Armii Krajowej, ostatnia lampa od strony ul. 3 

Maja jest uszkodzona.  

Burmistrz: zgłosimy to do naszego konserwatora. 



Radny Bałdowski: na jakim etapie jest naprawa wodociągu w ul. Dworcowej, 

tamtejsza firma potrzebuje go.  

Burmistrz: projekt jest przygotowany, będzie to związane także z planowanym 

remontem budynku dworca PKP. Mamy na piśmie potwierdzenie kompleksowej przebudowy. 

Niedługo ma być ogłoszony przetarg na to zadanie, środki wyłącznie zewnętrze, żadnego 

wkładu  pieniężnego z naszego budżetu.  

Mamy w planach dwa duże projekty razem z Powiatem do zrealizowania, jeden to ul. 

Tysiąclecia do Różanegostoku a drugi to droga Domuraty – Zwierzyniec.  

Radny Owsiejko: na obrady sesji przybył Wicestarosta, niech on się wypowie w 

kwestii tych wspólnych projektów.  

Wicestarosta Jerzy Białomyzy: wczoraj odbyło się otwarcie ofert: 

- droga Dąbrowa – Różanystok – 18 mln zł 

- zamówienia – 2 mln 618 tys. zł 

- droga Domuraty – Zwierzyniec – 7 mln 228 tys. zł 

Cieszę się, że te zadania w końcu dojdą do skutku. Mam nadziejże, że gmina Dąbrowa 

Białostocka ogłosi przetarg na ul Tysiąclecia na wodociąg i kanalizację. 

Przewodniczący obrad: dobrze, że takie duże dofinansowania zostało nam przyznane 

na realizację zadań.  

Radny Gładczuk: wszyscy cieszymy się z tych inwestycji, że wreszcie znajdą swój 

finał. Chciałbym korzystając z obecności Pana Wicestarosty poruszyć sprawę drogi 1540B w 

moim okręgu. Składałem w jej sprawie wielokrotne interpelacje. Nie była remontowana od 

kilkunastu lat. Profilowanie i spychanie warstwy na boki spowodowało naprawienie 

powstałego rowu, spływ wody jest lepszy ale w obecnych warunkach atmosferycznych na 

drodze jest błotna breja. Proszę jeszcze raz o jej poprawę.  

Wicestarosta: czy jest to łącznik drogi Harasimowicze z szosą do Nowego Dworu? 

Radny Gładczuk: nie tu chodzi o drogę Stock – Harasimowicze kol. 

Wicestarosta: nic nie stoi na przeszkodzie naprawie, jeżeli będzie wola Burmistrza na 

to, ale przy wykorzystaniu środków zewnętrznych, bo nas teraz na to nie stać.  

Radny Adaszczyk: czy jest znany termin rozpoczęcia inwestycji planowanych? 

Wicestarosta: gdy będziemy podpisywać umowę ogłosimy terminy, planujemy na I 

połowę przyszłego roku. 

Radny Jedliński: przypilnowanie sprawy parkowania samochodów dla osób 

niepełnosprawnych pod Urzędem Pracy. Nie ma wyznaczonego miejsca pomimo, że znak 

stoi. Za to jest stanowisko dla pracownika PUP. Jest to pewnie sprawa dla Spółdzielni 

Mieszkaniowej jako administratora terenu, ale jeśli nie to zwracam się z tym do Burmistrza.  

- przebudowa koryta rzeki Kropiwna – inwestycja została zakończona pod względem 

oczyszczania. Ale inne sprawy jak regulacja przepływu wody nie zrobiono. Niech Burmistrz 

zwróci się do Wód Polskich o wymianę zastawek, jakie kiedyś były. Dzwoniłem w tej 

sprawie do nich, tam mi powiedziano, że nic nie stoi na przeszkodzie aby zastawki wykonać. 

Wysłanie pisma w tej sprawie nie zaszkodzi, aby wzięli to zadanie do swojego grafiku. 

Burmistrz: przez telefon wszystko obiecują, ale w rzeczywistości wygląda to zupełnie 

inaczej. Mamy przykład wykonania regulacji rzeki, miało być w 2019 roku, zrobiono dopiero 

w tym chcemy mieć w końcu porządek z rzeką, bo inaczej dalej będą zalewane posesje 

znajdujące się przy rzece. Rozmawiałem tez o tych zastawkach, planują to zrobić ale kiedy to 

nie wiadomo. Monitorujemy to cały czas. 

Radna Adamowicz: droga 1230B – mówiono, że zadanie będzie zrealizowane. 

Wicestarosta: wniosek został złożony do Wojewody, kiedy będzie rozstrzygnięcie tego 

nie wiemy. Mamy deklarację Burmistrz o pomocy przy realizacji zadania.  

Radny Truchanowicz: droga Domuraty – Zwierzyniec – Dąbrowa jak również 

Dąbrowa – Różanystok, należą się podziękowania Starostwu, Burmistrzowi, Radzie Miejskiej 



za to, ze te inwestycje w końcu ruszą. Chcę też zwrócić uwagę na inne drogi, które wymagają 

naprawy: Zwierzyniec – Kuredewszczyzna, Kuderewszczyzna – Trzyrzeczki, Zwierzniec – 

Bagny. Gdy jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych to postarajmy się składać 

wnioski.  

Wicestarosta: mamy na uwadze te drogi, jeżeli będzie możliwość pozyskania 

dofinansowania to wnioski będziemy składać.  

Burmistrz: realizacja tej dużej drogi to nic innego jak wypracowanie porozumienia 

pomiędzy samorządami i konsekwencji w jego realizacji. Doszliśmy do momentu postępowań 

przetargowych.  

Radny Kułak: zapalanie się światła na terenie miasta w różnym czasie. 

Burmistrz: postaramy się załatwić to na święta.  

Radna Adamowicz: była komisja odnośnie wynagradzania nauczycieli, proszę 

pochylić się nad podwyżkami z uwagi na fakt, że ceny wszystkiego idą do góry. Zwróćcie 

uwagę na stawki dodatków jakie były do tej pory. Dodatki motywacyjne dla nauczycieli 

wynoszą 100 zł, gdzie w innych gminach kilkakrotnie więcej. Nie pozostawiajmy tego tematu 

bez jakichkolwiek podwyżek na kolejne lata. 

Radny Hajkowski: to jest zadanie mojej komisji, gdzie podjęliśmy pewne ustalenia i 

kwestię do dyskusji. Sprawa jest w toku.  

Sołtys Karaś: chciałbym poruszyć temat posiedzenia wyjazdowego komisji rewizyjnej 

dotyczące ustalenia zasadności bidy drogi we Wroczyńszczyźnie. Pan Przewodniczący rady 

zorganizował spotkanie z mieszkańcami tek miejscowości ale co pan chciał przez to 

osiągnąć? Ja tylko wystąpiłem dzisiaj temu, że zgłosił pan wniosek o wykonanie drogi we 

Wroczyńszczyźnie do drogi powiatowej Jałówka – Bagny.  

- podniesiono dzisiaj diety Radnych, uposażenie Burmistrza, ale nikt nie zająknął się o 

stawkach dla sołtysów. O nich nikt nie wspomina. Niektórzy sołtysi naszej gminy są w ogóle 

nie potrzebni i stanowią obciążenie dla budżetu gminy, pewnego razu mieszkańcy przyszli do 

burmistrza z wnioskiem o wybudowanie drogi, ale padło zdanie „jakiego sołtysa i radnego 

wybraliście to drogi nie będziecie mieć”. Składam oświadczenie o zaprzestaniu wypłacania 

mi diety, będę pełnił funkcję sołtysa społecznie, ale innym sołtysom dajcie parę złotych 

więcej. Dwa lata wnioskowałem o podwyżkę ich diet, a Burmistrz na wniosek tylko jednego 

radnego dostał swego czasu podwyżkę. Z przecieków wiadomo już było, że dostanie z czasem 

inne wynagrodzenie więc teraz mu tylko wyrównano. Rozumiem jakimi sposobami się to 

odbywa.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad XXXII sesji, Przewodniczący zamknął 

obrady o godz. 11:15. 

 

Protokół sporządziła  

Marcińczyk Anna 

Przewodniczący obrad 

Adam Wojteczko 

 


